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SĒDES  PROTOKOLS 
Baloži, Ķekavas novads 

 

2024.gada 10.aprīlis                        protokols Nr. 9. 
 

Kārtējā atklātā domes sēde 

- izsludināta 04.04.2024.plkst. 21:11 

- atklāta 10.04.2024. plkst. 09:00 

 

Darba kārtībā: 

Īpašumu komitejas jautājumi 

1. Par zemes piešķiršanu nomā privātpersonai uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma 

“Aprikozes”, Ķekavā;  

2. Par rezerves zemes fondā ieskaitīto zemes vienību Baldones pilsētā piekritību pašvaldībai. 

Attīstības komitejas jautājumi 

3. Par saistošo noteikumu Nr. 2/2024 “Par ielu un nekustamo īpašumu nosaukumu, ēku un 

būvju numuru vai nosaukumu plākšņu izvietošanu un noformēšanu Ķekavas novadā” 

precizēšanu;  

4. Par nekustamā īpašuma “Sarma koplietošanas ceļi” zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 

80250110588, Baldones pagastā sadalīšanu Rail Baltica projekta īstenošanai;  

5. Par nekustamā īpašuma “Vārpu ceļš” zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 80250070185, 

Baldones pagastā sadalīšanu Rail Baltica projekta īstenošanai;  

6. Par domes 2023. gada 25.oktobra lēmuma “Par zemes ierīcības projekta uzsākšanu 

nekustamā īpašuma “Bērzes”, Daugmales pagastā, Ķekavas novadā sadalīšanai” atcelšanu;  

7. Pardomes 2021. gada 8.septembra lēmuma “Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

nekustamajā īpašumā “Sniedziņi”, Krogsilā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā” atcelšanu;  

8. Par Ķekavas novada pašvaldības 2009.gada 24.novembra saistošo noteikumu Nr. SN-TPD-

246/2009  atcelšanu daļā;  

9. Par detālplānojuma darba uzdevuma izteikšanu jaunā redakcijā detālplānojuma “Vecsvilpji 

un Sakšas”  grozījumu izstrādei;  

10. Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu teritorijas plānojuma grozījumiem nekustamajā 

īpašumā “Vēja Roze, Lapeniekos, Ķekavas pagastā. 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas jautājumi  

11. Par saistošo noteikumu "Par interešu izglītības un pieaugušo neformālās izglītības 

programmu licencēšanas kārtību" apstiprināšanu;  

12. Par dalību projektā “Digitālā darba ar jaunatni sistēmas attīstība pašvaldībās”. 

Drošības komitejas jautājums.  

13. Par saistošo noteikumu "Ķekavas novada sabiedriskās kārtības noteikumi" apstiprināšanu.  

Piebalsotie jautājumi 

14. Par Ķekavas novada pašvaldības izpilddirektora vietnieka iecelšanu amatā; 

15. Pārskats ar kolektīvā iesnieguma virzību Leduss halle Ķekavas novadā. 
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Sēdi vada – domes priekšsēdētājs Juris Žilko, 

Sēdi protokolē – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks.  

Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektore Jolanta Jansone;  

Centrālās administrācija - 

Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne; 

Administratīvās pārvaldes personāla speciāliste Sandija Ezera; 

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska, vadītājas vietnieks Juris 

Križanovskis;  

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja Linda Zaķe, jaunatnes lietu speciāliste Zane 

Sniķere; 

Reģionālās pašvaldības policijas priekšnieks Māris Bomiņš. 

Uzaicinātā persona – Jolants Austrups. 

 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 

Juris Žilko atklāj domes kārtējo sēdi.  

 

 

Par darba kārtību 

Žilko informē par izsludināto sēdes darba kārtību, viņš aicina sēdes darba kārtībai pievienot 

divus jautājumus un konstatē, ka arī Variks iesniedzis priekšlikumu sēdes darba kārtības 

papildināšanai.  

Žilko un Variks komentē savus priekšlikumus par domes sēdes darba kārtības papildināšanu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Ceļmalnieks, Variks, Līcis, Žilko, Andris Vītols, Jerums. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Jerums. 

Žilko slēdz debates un pauž sēdes vadītāja viedokli. 

Sēdes vadītājs aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Jura Žilko - 

Darba kārtībā iekļaut jautājumu - Par Ķekavas novada pašvaldības izpilddirektora 

vietnieka iecelšanu amatā - un izskatīt to kā pirmo, 

Atklāti balsojot   

ar 19 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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2.priekšlikums no Jura Žilko -  

Papildināt darba kārtību ar jautājumu – “Pārskats ar kolektīvā iesnieguma virzību Ledus 

halle Ķekavas novadā”, 

Atklāti balsojot   

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Arnolds Keisters),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
   

 

3.priekšlikums no Valta Varika -  

Darba kārtībā iekļaut jautājumu - Par koplietošanas transportlīdzekļu izmantošanas 

saistošo noteikumu izstrādi, 

Atklāti balsojot   

ar 6 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – 5 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs), "Atturas" – 8 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Indra Priede, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Ceļmalnieks balsojumā atturējās, viņaprāt iniciatīva ir laba un virzāma, tomēr, ja to virza, tad 

jāapsver visi resursi, kas pēc tam būs jāiesaista, jo ja būs saistošie noteikumi, tad kādam tas būs 

jāuzrauga, jākontrolē un jāadministrē, un tāpēc jautājums jāvirza caur komitejām, kur to visu 

var izanalizēt. 

Keisters priekšlikumu atbalstīja ar cerībām, ka sāksies jautājuma virzība, bet tā kā priekšlikumu 

noraidīja, tad viņš cer, ka domes vadība to tomēr virzīs, jo uzskata, ka šādi noteikumi ir 

vajadzīgi. 

Variks balsoja par, jo, izvērtējot situāciju, kad pat domes priekšsēdētāja virzīti jautājumi četrus 

mēnešus komitejās netiek izskatīti, tad viņš domā, ka šī bija vienīgā iespēja, kā jautājumu 

izkustināt. 

Cīrule uzskata, ka šis ir apsveicams ierosinājums, tomēr priekšlikumu neatbalstīja, jo lēmums 

paredz, ka par jautājumu atbildīgs būtu izpilddirektora vietnieks, tomēr šobrīd izpilddirektora 

vietnieks nav apstiprināts amatā.  

Putniņa balsoja par, jo uzskata, ka uz komiteju jāvirza jau sagatavoti saistošie noteikumi, nevis 

jādomā, vai to vispār vajag. Parasti izpilddirektors ar rīkojumu izveido darba grupu, kas pie 

noteikumiem strādā un jau izstrādātus virza izskatīšanai komitejās. Viņa uzskata, ka tā ir pareizā 

kārtība.  

Andris Vītols balsoja pret. Atsaucoties uz Putniņas debati, viņam liekas tieši pretēji, uzskatot, ka 

deputātam jārīkojas proaktīvi un pašiem jānāk ar saviem priekšlikumiem vai jau izstrādātiem 

normatīviem aktiem un tad tos izskata komitejā. Viņš aicina deputātus pašiem sagatavot 

normatīvos aktus un pašiem tos virzīt. 

Jerums ciena Varika pieredzi un viņam Varika izvēlētais ceļš liekas pareizāks, nekā to tikko 

pauda cits deputāts. 

Līcis balsoja pret, viņš piekrīt Vītolam, bet nepiekrīt Putniņai, uzskatot, ka tiešām vispirms 

komitejā jāvienojas, vai vispār šāds normatīvais akts virzāms, un tikai pēc tam jāliek citiem 
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strādāt, to sagatavojot. Tieši tāpēc viņš balsoja pret, jo uzskata, ka šis ir kārtējais kādas 

iedzīvotāju grupas uzpūsts konflikts. Viņš norāda, ka novadā ir daudzas cilvēku grupas, kuras 

savā starpā konfliktē, tomēr uzskata, ka visiem jābūt tolerantiem un jāmēģina sadzīvot. Nolikts 

skrejritenis viņaprāt nav nekas slikts, tāpat kā velosipēdi, automašīnas vai suņi, cilvēki ir 

sociālas būtnes, kuriem jāpieņem visas to izpausmes, nevis katru reizi jāpieņem kādi noteikumi. 

Līcis uzskata, ka ir pietiekami daudz normatīvu, kas jau regulē šo jomu un nav ar to papildus 

jānoslogo pašvaldības policija. 

 

Darba kārtību sakārto atbilstoši atbalstītajiem priekšlikumiem, un sēdes vadītājs aicina balsot 

par koriģēto sēdes darba kārtību. 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2024.gada 10.aprīļa sēdes darba kārtību. 

 

 

 

PIEBALSOTAIS JAUTĀJUMS 

14. 
Par izpilddirektora vietnieka iecelšanu amatā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.28:55) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – izvērtējot izsludinātā atklātā konkursa uz izpilddirektores 

vietnieka amatu rezultātus, vislielālo punktu skaitu ieguvis Jolants Austrups, tāpēc, pamatojoties 

uz šiem rezultātiem, sagatavots lēmuma projekts par šīs personas apstiprināšanu amatā. Visi 

pavadošie materiāli pievienoti lēmuma projektam.  

Ziņojumu papildina Sandija Ezera, sniedzot skaidrtojumu par notikušo konkursu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Ezera, Rasnace, Jansone, Austrups, Variks, Keisters, 

Putniņa, Jerums, Aigars Vītols, Vanaga, Cīrule, Ceļmalnieks, Pozņaks. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Ceļmalnieks, Priede, Jēkabsone, Andris Vītols, Pozņaks, Putniņa, Jerums, Aigars Vītols. 

Žilko slēdz debates un pauž sēdes vadītāja viedokli. 

Sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Iecelt Jolantu Austrupu Ķekavas novada pašvaldības izpilddirektora vietnieka amatā uz 

pieciem gadiem, nosakot trīs mēnešu pārbaudes laiku. 

Lēmums pielikumā.  

 

Sēdē izsludina pārtraukumu no plkst. 10:50 līdz 11:05. 

Juris Žilko atsāk domes sēdi. 

 

 

ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

1. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:06:52) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu iznomāt 

mazdārziņu, sagatavots atbilstošs lēmuma projekts. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Elīna 

Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Kristīne Hāze, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemi 0,06 ha platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma „Aprikozes”, Ķekavā) K.S., nosakot zemes nomas līguma termiņu līdz 

2025.gada 31.decembrim, sakņu (ģimenes) dārza uzturēšanai, bez apbūves tiesībām. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

2. 
Par rezerves zemes fonda piekritību 

 (Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:07:54) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – jautājums ir par četrām zemes vienībām Baldonē, no kurām 

trīs zemes vienības iekļautas valsts rezerves zemes fondā, bet ceturtā zemes vienība ir piekritīga 

valstij, tāpēc par to pašvaldība rakstīja vēstuli Valsts nekustamajiem īpašumiem, lai saņemtu 

apliecinājumu, ka tā valstij nav nepieciešama. Apliecinājums arī tika saņemts, tāpēc Hāze aicina 

atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu.  

Jautājumu sadaļā piedalās Žilko, Hāze. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Elīna 

Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noteikt, ka četras rezerves zemes fondā esošās zemes vienības piekrīt Ķekavas novada 

pašvaldībai un ir ierakstāmas Rīgas rajona tiesā (zemesgrāmatā) uz Ķekavas novada 

pašvaldības vārda.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

3. 
Par saistošo noteikumu precizēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:10:09) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – šā gada 31,janvārī dome apstiprināja šos saistošos 

noteikumus, pēc tam tos nosūtīja Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijai (turpmāk 

tekstā – VARAM) atzinuma sniegšanai. No VARAM saņemti aizrādījumi ar lūgumu saistošajos 

noteikumos sodīšanai nepiemērot administratīvās atbildības likumu, bet administratīvā procesa 

likumu, kas ļautu pašvaldībai izdot dokumentus, kas uzliktu pienākumu cilvēkam ko paveikt, 

nevis uzreiz sodītu. Speciālisti izvērtēja VARAM aizrādījumus, tiem piekrita un sagatavoja 

atbilstošus saistošo noteikumu precizējumus un to paskaidrojuma rakstu. Komitejā precizējumi 

atbalstīti. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Precizēt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr. 2/2024 “Par ielu un 

nekustamo īpašumu nosaukumu, ēku un būvju numuru vai nosaukumu plākšņu izvietošanu 

un noformēšanu Ķekavas novadā” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

4. 
Par nekustamā īpašuma sadalīšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:13:16) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu atdalīt no kopējās 

platības nelielu zemes vienību, kas nepieciešams Rail Baltica projekta realizācijai. Tā kā zeme 

nav uzmērīta un ierakstīta zemesgrāmatā, tad zemes atdalīšanu var veikt ar domes lēmumu, 

neizstrādājot zemes ierīcības projektu. Komitejā lēmuma projekts atbasltīts. 



1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

7 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Ķekavas novada pašvaldībai piekrītošo un zemesgrāmatā nenostiprināto nekustamā 

īpašuma “Sarma koplietošanas ceļi”, Baldones pagastā, zemes vienību ar kadastra 

apzīmējumu 8025 011 0588 (2,4 ha platībā) sadalīt 2 daļās.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

5. 
Par nekustamā īpašuma sadalīšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:15:36) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – tāds pats jautājums, tikai attiecas uz citu īpašumu – 

pašvaldībai piekrītošo Vārpu ceļu. Arī šajā gadījumā, pamatojoties uz iesniegumu, sagatavots 

lēmuma projekts par Rail Baltica projektam nepieciešamo zemes vienību izdalīšanu, un arī šeit 

nav nepieciešams izstrādāt zemes ierīcības projektu, bet pietiek ar domes lēmumu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Ķekavas novada pašvaldībai piekrītošo un zemesgrāmatā nenostiprināto nekustamā 

īpašuma “Vārpu ceļš”, Baldones pagastā, zemes vienību ar kadastra apzīmējumu 8025 007 

0185 (6,2551 ha platībā) sadalīt 5 daļās.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

6. 
Par domes lēmuma atcelšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:17:07) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – dome pērnā gada oktobrī pieņēma lēmumu par zemes 

ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu šai zemes vienībai. Šobrīd pašvaldība saņēmusi 

iesniegumu no īpašniekiem ar lūgumu atcelt šo lēmumu, jo zudusi nepieciešamība zemi sadalīt. 

Līcis paziņo, ka nepiedalīsies šī jautājuma izskatīšanā, jo tas saistīts ar viņu personīgi. 

Jautājumu sadaļā piedalās Ceļmalnieks, Zvaigzne, Žilko 
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Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atcelt Ķekavas novada domes 2023.gada 25.oktobra lēmumu “Par zemes ierīcības projekta 

uzsākšanu nekustamā īpašuma “Bērzes”, Daugmales pagastā”.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

7. 
Par domes lēmuma atcelšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:20:45) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu atcelt lēmumu par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu. Šis jautājums saistīts ar jaunā teritorijas plānojuma 

stāšanos spēkā, jo, saskaņā ar to, zemi iespējams sadalīt ar zemes ierīcības projektu. Uz šī 

iesnieguma pamata sagatavots lēmuma projekts par domes lēmuma atcelšanu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atcelt Ķekavas novada domes 2021.gada 8.septembra lēmumu “Par detālplānojuma 

izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Sniedziņi”, Krogsilā, Ķekavas pagastā”.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

8. 
Par saistošo noteikumu atcelšanu daļā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:22:50) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu atcelt 

detālplānojuma normas daļai no detālplānojuma, kurš sadalīja zemi apbūves zemes gabalos, t.i. 

zemes gabalam, kas ir vairāk kā 2 ha lielumā. Tā kā zeme atrodas ārpus ciema robežām un 

zemes gabals ir lielāks par 2 ha, kā arī zeme ietilpt lauksaimniecības zemes zonējumā, tad šī 

iecere ir atbalstāma un sagatavots attiecīgs lēmuma projekts. 
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Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt 2009.gada 24.novembra saistošo noteikumu “Par detālplānojuma 

nekustamajam īpašumam “Meistari”, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, apstiprināšanu ar 

saistošajiem noteikumiem” atzīšanu par spēku zaudējušiem daļā - nekustamajā īpašumā 

Sābru iela 1,  Saulgožos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

9. 
Par detālplānojuma darba uzdevuma izteikšanu jaunā redakcijā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:25:21) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu atjaunot darba 

uzdevumu atbilstoši jaunajiem normatīvajiem aktiem. Sagatavots atbilstošs lēmuma projekts, 

kuru komitejā atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izteikt darba uzdevumu, kas apstiprināts ar Ķekavas novada domes 2019.gada 14.marta 

lēmumu Nr. 5 “Par detālplānojuma “Vecsvilpji un Sakšas” grozījumu izstrādes uzsākšanu 

nekustamajiem īpašumiem ”Vecsvilpji” un “Sakšas”, Ķekavas pagastā,  Ķekavas novadā” 

jaunā redakcijā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

10. 
Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:27:22) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – atbilstoši saņemtajam iesniegumam sagatavots lēmuma 

projekts par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu ar mērķi mainīt zonējumu, jo esošajā zonējumā 

– centra apbūve - nav paredzēta vieglās ražošanas attīstība. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Križanovskis. 
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Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt lokālplānojuma izstrādi teritorijas plānojuma grozījumiem, saskaņā ar darba 

uzdevumu, nekustamajam īpašumam “Vēja roze”, Lapeniekos, Ķekavas pagastā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA  KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

11. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:33:50) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – atbilstoši Ministru kabineta noteikumiem, nepieciešams 

izdot šos saistošos noteikumus jaunā redakcijā. Sagatavoto saistošo noteikumu projekts no pērnā 

gada 14. līdz 28.decembrim bija publicēti pašvaldības mājaslapā, sabiedrības viedokļa 

noskaidrošanai, bet neviens iesniegums netika saņemts. Romanovska iepazīstina ar likumu 

normām, kas regulē interešu izglītības un neformālās izglītības licencēšanas kārtību un 

izmaiņām šajos saistošajos noteikumos salīdzinot ar tādiem pašiem spēkā esošajiem saistošajiem 

noteikumiem. 

Jautājumu sadaļā piedalās Cīrule, Romanovska, Zaķe, Andris Vītols, Aigars Vītols. 

Andris Vītols aicina tehniski labot sastošo noteikumu nodaļu nosaukumus, rakstot tos ar 

mazajiem burtiem. 

Romanovska lūdz fiksēt protokolā, ka saistošajos noteikumos ir tehniska kļūda numerācijā, kas 

jālabo. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus “Par interešu izglītības un 

pieaugušo neformālās izglītības programmu licencēšanas kārtību” un to paskaidrojuma 

rakstu.  

Lēmums pielikumā.  
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12. 
Par dalību projektā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:44:14) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – šis projekts ir daļa no Eiropas atveseļošanas fonda 

projektiem, kas paredzēts jauniešiem no 13 līdz 25 gadiem, tai skaitā jauniešiem ar ierobežotām 

iespējām. Ķekavas pašvaldība vēlas kļūt par partneri šajā projektā. Tālāk Romanovska skaidro 

par projekta sasniedzamajiem mērķiem, projekta finansējumu un projekta ietvaros veicamajiem 

darbiem. 

Jautājumu sadaļā piedalās Ceļmalnieks, Romanovskis, Zaķe, Sniķere, Žilko, Variks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks), “Pret” – nav,  

“Atturas” – 1 (Andris Ceļmalnieks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt projekta Nr. 2.3.2.1.i.0/1/23/I/CFLA/002 “Digitālā darba ar jaunatni sistēmas 

attīstība pašvaldībās” īstenošanu Ķekavas novada pašvaldībā. 

Lēmums pielikumā.  

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Ceļmalnieks balsojumā atturējās, jo, ja komitejā par kaut kādiem jautājumiem vienojas, tad būtu 

tikai korekti tālāk virzīt jautājumu ar šiem labojumiem. Par pievienoto iesniegumu bija diskusija, 

un viņš lūdzis komitejā un lūdz tagad pārskatīt locījumus, lai dokuments ir noformēts gramatiski 

pareizi. 

Andris Vītols balsoja par, tomēr pievienojas Ceļmalniekam un lūdz dokumentus sagatavot 

atbilstoši. 

 

 

Drošības komitejas jautājums 

13. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:02:40) 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks – sagatavoti jauni saistošie noteikumi par sabiedrisko 

kārtību, komitejā sīki izskatīja katru saistošo noteikumu punktu un policijas priekšnieks sniedza 

atbildes uz jautājumiem, rezultātā komiteja saistošos noteikumus atbalstīja un virzīja uz domi.  

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Pozņaks, Andris Vītols, Hāze, Aigars Vītols, Jerums, Bomiņš. 

Variks komentē savu priekšlikumu. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Andris Vītols. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumu. 
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Priekšlikums no Valta Varika 

Noteikumu 3.punkta tekstu:"uguņošanas ierīču un skatuves pirotehnisko izstrādājumu 

izmantošana atļauta laikā no 31. decembra plkst. 24.00 līdz 1.janvāra plkst. 1.00" koriģēt, 

"24.00" aizstājot ar "23.50". 

Atklāti balsojot   

ar 8 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Juris 

Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks), "Pret" – 8 (Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Juris Žilko, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 3 (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Ineta Romanovska), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

Priekšlikums netika atbalstīts un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.11/2024 “Ķekavas 

novada sabiedriskās kārtības noteikumi” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums pielikumā.  

 

Pozņaks pauž viedokli par savu balsojumu – viņš balsoja par un vēlas izteikt lielu pateicību 

kolēģiem, kas atbalsta kārtību mūsu novadā. 

 

PIEBALSOTAIS JAUTĀJUMS 

15. 
Par kolektīvā iesnieguma virzību 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:34:43) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – saskaņā ar pašvaldības likuma normām, kas nosaka kolektīvo 

iesniegumu izskatīšanu, pašvaldībai katrus trīs mēnešus jāizskata jautājuma virzība. Šobrīd 

jautājumu domei virza atkārtoti, jo ir pagājuši noteiktie trīs mēneši. Materiāliem pievienota 

prezentācija par šī jautājuma izskatīšanas gaitu. Pārskatā pašvaldības speciālisti izsaka savas 

rekomendācijas tālākai virzībai un ir divi varianti – turpināt monitorēt situāciju un ziņot ik pēc 

trīs mēnešiem, vai otrs – lemt par iesnieguma izskatīšanas izbeigšanu. Žilko informē, ka 

pamatojoties uz šīm rekomendācijām, viņš iesniedzis priekšlikumu uz nākamo sēdi sagatavot 

divus alternatīvus lēmuma projektus, par kuriem tad arī dome lemtu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Zvaigzne, Žilko, Variks, Pozņaks, Danovska.  

Ceļmalnieks komentē savu priekšlikumu. 

Jautājumu nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Pozņaks, Jerums, Andris Vītols, Pozņaks otrreiz. 

Žilko atsauc savu priekšlikumu “Uz nākamo domes sēdi sagatavot 2 alternatīvus lēmumprojektus 

par konkrētā iesnieguma izskatīšanas izbeigšanu VAI paredzēt turpināt izvērtēt ar 3 mēnešu 

cikla turpinājumu”, un pauž sēdes vadītāja viedokli. 
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Žilko aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

1.priekšlikums no Andra Ceļmalnieka - 

Uz nākamo domes sēdi sagatavot  lēmumprojektu par iesnieguma izskatīšanas izbeigšanu, 

Atklāti balsojot   

ar 15 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – 2 (Juris Jerums, Valts Variks),  

"Atturas" – 2 (Aigars Vītols, Dace Cīrule),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
   

 

2.priekšlikums no Valta Varika -  

Uz domes sēdi, kurā tiks skatīts šis jautājums, uzaicināt iniciatīvas iesniedzēju, 

Atklāti balsojot   

ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Ineta 

Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Pret" – 3 (Arnolds 

Keisters, Gatis Līcis, Karina Putniņa), "Atturas" – 7 (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, 

Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Sēdi slēdz plkst. 13:02. 

 

Sēdes vadītājs  (1PARAKSTS)    Juris Žilko 

Sēdes protokolētāja: (2PARAKSTS)    Vija Milbrete 

 


